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Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door dhr. A. Sijbolts, Stadspartij en dhr. 
W. Koks, SP gestelde vragen over het mogelijk maken van een oefencrossbaan 
Westpoort. 

Vragen: 

1. Is het college op de hoogte van dit initiatief van een aantal bewoners van 
Hoogkerk? Zo nee hoe is dit mogelijk daar de wens reeds langere tijd bekend is 
bij de afdeling stadsdeelcoordinatie? 

Wij zijn ervan op de hoogte dat een aantal bewoners van Hoogkerk al sinds langere tijd 
de wens heeft om een motorcrossbaan te realiseren. 

Dit specifieke initiatief heeft ons bereikt. De initiatiefnemers hebben subsidie 
aangevraagd voor de oprichting van een motorcrossclub. 

2. Is het college het met ons eens dat een dergelijke initiatief geheel past in het 
streven van de gemeente dat bewoners op eigen kracht activiteiten ontplooien in 
hun woonomgeving die de sociale samenhang bevorderen en een invulling geven 
aan vrije tijdsbesteding? Zo nee waarom in dit concrete geval niet? 

Het oprichten van een motorcrossclub past in het streven van de gemeente dat bewoners 
op eigen kracht initiatieven ontplooien en waarmee ze invulling geven aan de 
vrijetijdsbesteding. De uitvoering van dit initiatief is afhankelijk van het vinden van een 
geschikte locatie. Binnen de gemeentegrenzen zijn tot nu toe geen mogelijkheden voor 
motorcross. 
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3. Is het college bekend met de alternatieven voor crossmogelijkheden die door 
stadsdeelcoordinatie zijn aangedragen? Is het college met ons van mening dat 
deze alternatieven op begrijpelijke gronden (afstand, kosten) door de 
initiatiefnemers zijn af gewezen? 

Het is bij ons college bekend dat stadsdeelcoordinatie geprobeerd heeft met de 
Hoogkerkse motorcrossers mee te denken en daarbij een alternatieve motorcross-locatie 
in de gemeente Leek heeft aangedragen. Daamaast is in het verleden ook een locatie in 
Roodehaan aan de orde geweest. 

Het college kan zich voorstellen dat dit altematief door de initiatiefnemers is afgewezen, 
maar tekent er tegelijkertijd bij aan dat, zoals dat ook voor veel andere sporten geldt, het 
niet altijd mogelijk is dit binnen de gemeentegrenzen te accommoderen. Hetgeen dan 
voor de sporters betekent dat zij voor het beoefenen van hun sport verder moeten reizen. 

4. Acht het college het in de inleiding geschetste terrein geschikt als oefen-cross-
baan van uit: 

Beschikbaarheid 
Veiligheid 
afstand tot omwonenden 
milieuoverwegingen 

Zo nee waarom niet? 

Het betreffende terrein is niet beschikbaar omdat het in gebruik is als actief gronddepot. 
In die rol zal het terrein op korte termijn intensief worden gebruikt voor de aanleg van de 
Zuidelijke ringweg. Na deze werkzaamheden wordt het terrein uitgegeven aan een nieuwe 
eigenaar. Over veiligheid en de milieuoverwegingen kunnen wij geen oordeel vellen, 
omdat daar geen onderzoek naar is gedaan. Motorcross op het terrein is strijdig met het 
huidige bestemmingsplan. 

Eventuele overlast voor de direct omwonenden van de aanrijroute is voor de locatie niet 
onderzocht. Wel is er in het verleden door bedrijven en omwonenden veelvuldig geklaagd 
over geluid en stofoverlast van motorcrossers op het terrein. De gemeente heeft inmiddels 
ook een meldingen ontvangen van een verontruste bewoners van de Roderwolderdijk, die 
over het nieuwe initiatief hebben gehoord. 

5. Is het college bereid voor I november 2015 met de initiatiefnemers 
overeenstemming te bereiken onder welke voorwaarden de Motorcluh Hoogkerk 
i.o. kosteloos tijdelijk gebruik kan maken van het terrein Westpoort. Bent u bereid 
ons te informeren over de uitkomsten van dit gesprek? 

Het terrein is niet beschikbaar voor het beoefenen van de motorcrosssport, daarom is een 
gesprek hierover niet zinvol. 

Naar aanleiding van een subsidie aanvraag bij "Wijken voor Jeugd" hebben wij de 
initiatiefnemers hulp aangeboden. Niet richting de locatie Westpoort, want die locatie is 
niet beschikbaar, maar om na te gaan of het initiatief "het oprichten van een 
motorcrossclub" "passend" gemaakt kan worden, zodat een subsidie van "Wijken voor 
Jeugd" het initiatief verder kan ondersteunen. 
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De ondersteuning vindt plaats door het opbouwwerk. Blijft echter dat het vinden van een 
geschikt oefenterrein voor dit initiatief van cruciaal belang is. 

Wij zullen u over de resultaten informeren. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, 
Peter den Oudsten 

de secretaris, 
Peter Teesink 
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Archief 

Betreft: vragen Stadspartij en SP ex. artikel 41 RvO omtrent het mogelijl< mal<en van een oefen
crossbaan Westpoort 

Geacht college, 

Op Westpoort ligt een terrein dat, omheind door hoog hekwerl<, bestaat uit een zanderig 
geaccidenteerd stuk woeste grond. Zoals het lijkt bevat het terrein een aantal faciliteiten zoals een 
afsluitbare toegang, directe bereikbaarheid vanaf de openbare weg en nutsaansluitingen. Het terrein 
bevindt zicti op grote afstand van bebouwing. Naar het zich laat aanzien blijft dit terrein de eerst 
komende jaren ongebruikt. 

Hoogkerk kent een Iange traditie in de motor cross-sport. Tot eind jaren negentig kende het dorp een 
eigen crossvereniging met een eigen oefenterrein. De gemeente had dit terrein nodig. De toenmalige 
wethouder Pijiman deed de belofte aan het dorp dat ooit een alternatief gerealiseerd zou worden. 
Voorts heeft de Stadspartij de wens van de betreffende Hoogkerkers al eens bij de vorige wethouder 
sport Ishta, aanhangig gemaakt. 

De motorcross sport is een aantal Hoogkerkers altijd in het bloed blijven zitten. Gezocht is naar 
alternatieven in de wijde omgeving. Deze zijn vanwege diverse redenen niet werkbaar voor het doel 
dat deze mensen zich hebben gesteld. Daarvoor is nodig een makkelijk bereikbaar, qua afstand en 
kosten, oefenveld voor diverse leeftijdsgroepen zonder dat andere bewoners overlast wordt aan 
gedaan. Deze mogelijkheid dient zich nu aan op Westpoort. Een aantal bewoners heeft de handen in 
een geslagen. Zij zijn bereid bestuurlijke en organisatorische verantwoordelijkheid te dragen voor een 
nieuwe IVIotorcrossclub Hoogkerk. 

De vraag van dit bestuur in spe aan de gemeente is of deze citjb kosteloos gebruik mag maken van 
dit terrein. Zij zijn zich bewust van het feit dat dit gebruik slechts tijdelijk is tot zodra een definitieve 
bestemming voor het terrein is gevonden. Het gebruik is ultsluitend voor trainen voor aankomend 
motorsporttalent, geen wedstrijden. Het terrein wordt gebruikt op afgebakende tijdstippen in de week. 

Het bestuur van de club garandeert dat: 

geen beroep wordt gedaan op een financiele bijdrage van de gemeente, hooguit op enkele 
aanvullende beperkte faciliteiten; 
bewoners, wonende aan de toegangswegen geen overlast zal worden aangedaan in welke zin 
dan ook; 
het gebruik veilig en milieuvriendelijk zal plaats vinden; 
zorgvuldig, regelmatig en correct gecommuniceerd zai worden met omwonenden, 
gemeentelijke diensten en politie; 
op geen enkele wijze de gemeente belast wordt met verantwoordelijkheid. 



Vragen. 

1. is het college op de hoogte van dit initiatief van een aantal bewoners van Hoogkerk? Zo nee, 
hoe is dit mogelijk daar de wens reeds langere tijd bekend is bij de afdeling stadsdeel 
coordinatie? 

2. is het college het met ons eens dat een dergelijk initiatief geheel past in het streven van de 
gemeente dat bewoners op eigen kracht activiteiten ontplooien in hun woonomgeving die de 
sociale samenhang bevorderen en een invulling geven aan vrije tijdsbesteding? Zo nee, 
waarom in dit concrete geval niet? 

3. is het college bekend met de alternatieven voor crossmogelijkheden die door stadsdeel 
coordinatie zijn aangedragen? Is het college met ons van mening dat deze alternatieven op 
begrijpelijke gronden (afstand, kosten) door de initiatiefnemers zijn afgewezen? 

4. acht het college het in de inleiding geschetste terrein geschikt als oefen-crossbaan van uit: 
beschikbaarheid 
veiligheid 
afstand tot omwonenden 
milieuoverwegingen. 
Zo nee waarom niet? 

5. is het college bereid voor 1 november 2015 met de initiatiefnemers overeenstemming te 
bereiken onder welke voorwaarden de l\/lotorclub Hoogkerk i.o. kosteloos tijdelijk gebruik kan 
maken van het terrein op Westpoort? Bent u bereid ons te informeren over de uitkomsten van 
dit gesprek? 

met vriendelijke groet, 

Amrut Sijbolts, Stadspartij 

Wim Koks, SP 


